
Protokół nr 9/13 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 26 sierpnia 2013 r. 
 

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej.  
 
Tematyka komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie skargi. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLII Sesję Rady Miejskiej. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.   
Przywitał Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza i Dyrektora Białogardzkiego Zarządu 
Nieruchomości. 
Przewodniczący powiedział, że Komisja materiały na posiedzenie otrzymała pisemnie i 
elektronicznie.  
 
Ad2. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że komisja otrzymała skargę od Pani Teresy Pawlak na 
działalność Dyrektora Białogardzkiego Zarządu Nieruchomości. Wszyscy mieli możliwość 
zapoznać się z tą skargą. Komisja otrzymała od Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 
opinię o skardze. Komisja uznała, że skarga jest bezzasadna.  
Przewodniczący Komisji poprosił Dyrektora o odniesienie się do przedłożonej skargi. 
Dyrektor powiedział, że w powyższym lokalu zostały przeprowadzone wszystkie czynności. 
Lokal został wysprzątany. O przeprowadzonej dezynfekcji Pani Pawlak została 
poinformowana. Czynności porządkowe lokalu zostały przeprowadzone dwukrotnie. Pomimo 
wykonania obowiązków skargi nie można było już powstrzymać. Jako wynajmujący ten lokal 
wykonaliśmy te obowiązki, które do nas należą. Teraz czekamy na zagospodarowanie tego 
lokalu mieszkalnego.  
Komisja nie miała więcej pytań i zastrzeżeń do powyższej sprawy wobec powyższego 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie powyższą skargę. 
Przegłosowano: 
Za - 4 (jednogłośnie). Komisja uznała, że skarga jest bezzasadna. 
 
Ad3. 
Rozpatrzono i zaopiniowano następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) współdziałania z Gminą Białogard w zakresie wykonywania zadania publicznego, 
obejmującego zapewnienie niepełnosprawnym uczniom, będącym mieszkańcami Białogardu, 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Sławnie,  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeśli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
 



Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego, 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeśli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie zaliczenia dróg na obszarze miasta Białogard do kategorii 
dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeśli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom w Białogardzie, 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeśli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Białogard, 
Przewodniczący Komisji powiedział, że z tego wynika iż będzie prowadzona zmiana 
zabudowy działek rolnych. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeśli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeśli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
g) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020, 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeśli nie ma to poddaje go pod głosowanie, 
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna 
h) skargi na Dyrektora Białogardzkiego Zarządu Nieruchomości. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
Ad4. 
D. Glinka zapytał, czy już jest opracowany projekt na remont ul. Piastów. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że jeszcze nie ma. 
S. Domański zapytał co z oświetleniem przy ul. Dąbrowszczaków, Wiślanej. 
Burmistrz odpowiedział, że teraz zmieniła się sytuacja. Nastąpiła zmiana w spółce 
polegająca na reorganizacji. Ta spółka powstała na bazie mienia komunalnego.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że podczas dyżuru telefonicznego mieszkanka zgłosiła 
prośbę o wydzielenie pasa drogowego przy ul. Połczyńskiej od strony parkingu. Czy nie 
można namalować tam szerokich białych pasów. 
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Burmistrz odpowiedział, że jest to droga wojewódzka i oni mają w planach przebudowę tego 
fragmentu. Mają tam zamiar wybudować tzw. wysepki.  
D. Glinka zapytał Burmistrza jak ocenia wdrażanie uchwały śmieciowej. 
Burmistrz odpowiedział, że Ci co mają stosowne obowiązki nie wykonują ich, począwszy od 
Tadeusza Szweda, który wygrał przetarg na określonych warunkach. Nie wykonują ich też 
zarządcy i właściciele posesji. Także spółdzielnia mieszkaniowa nie ma odpowiednich 
pojemników na śmieci. Brak odpowiednich pojemników powoduje, iż śmieci nie są 
segregowane.  
 
Ad5. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1515. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
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